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§  179 KFKS 2022-00072  

Sammanställning av investerings-/projektbeslut för 
Nacka kommun i samband med tertialbokslut 1 år 2023 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta om föreslagna tillkommande 
investeringsmedel netto om 42,2 miljoner kronor. 

Sammanfattning av ärendet 
Natur- och trafiknämnden har inkommit med framställan om tillkommande  
investeringsmedel på 40,5 miljoner kronor i utgifter.  
Fritidsnämnden har inkommit med framställan om tillkommande investeringsmedel på 1,7 
miljoner kronor i utgifter. 

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott den 30 maj 2023 § 55 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret m.fl., daterad den 23 maj 2023 
Bilaga 1 Sammanställning av investerings-/projektbeslut för Nacka kommun i samband  
med tertialbokslut 1 år 2023, inkl underbilagor.  

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut –arbetsutskottets förslag 
– och fann att kommunstyrelsen hade beslutat i enlighet med detta förslag. 

Protokollsanteckningar 
Lina Olsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Nackalistan är positiva till investeringarna. Att återställa våtmarker i Nacka är en åtgärd 
som både är bra för naturen och även ger stor vinst för klimatet. Tilläggsinvesteringen för 
utbyte av gatlampor tillkom kring 1 november 2022 på tjänstemännens initiativ, efter att 
Nackalistan efterfrågade detta i natur- och trafiknämnden. Nämnden tog beslut om att 
tillskjuta 31 miljoner kronor extra under 2023 och 2024 så att 10 000 armaturer i 
gatubelysningsnätet byts till LED. En energibesparing på hela 35% uppnås, då 95% av 
armaturerna byts till slutet av 2024 i stället för till tidigare beslutade år 2033! Att utbytet till 
energisnåla LED-lampor i gatubelysningen nu påskyndas bidrar till den av EU påbjudna 
besparingen av el, till minskad klimatpåverkan samt är även en ekonomisk fördelaktig 
investering på såväl kort som lång sikt då driftkostnaderna minskas. De höga elkostnaderna 
under december 2022 blev ett kvitto på att detta är en mycket god investering, helt i linje 
med Nackalistans politik.” 
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Tomas Ottosson lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet: 
”Det är väl använda pengar att satsa på energisnål LED belysning, åtgärda diken i 
Velamsund och satsa på att restaurera våtmarker. Alla dessa satsningar kommer återbetala 
sig både ekonomiskt och ekologiskt.” 
 
Desha Svenneborg lät anteckna följande till protokollet för Miljöpartiet:  
”Det är bra att investeringar i flera våtmarksprojekt nu görs, något Miljöpartiet drivit 
politiskt. Även de energibesparande åtgärderna med byte av armaturer genomförs nu 
äntligen, som en direkt följd av vårt samverkansavtal med M, C, L och KD. Vi saknar dock 
investeringar i solenergi och kommer fortsätta ligga på så även dessa ekonomiskt lönsamma  
investeringar tillkommer på såväl nya som befintliga tak.” 
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